
n^I],ł cIJ]\I
Protokół Nr xxIV2012

f Sesji Rady GminyMietków
z dnia 29 Paździemika 20|2 t.

s$ję olĘolzyla z{a PŹewodńicfącego Rgdy Gminy Helena AĄmowicz sło*'mi
,.ots'icte sesję Rady ominy Mie&ó .' pżywilala wszyŚkjch rebranych' na podstawie lisly
obecności stwierdzi]a quom' pdnfomom]ą że z poŹądku oblad fdejńuje się pu.lft ..7'rodjęcie
uchxaty w slravie uchwalenia ,Proglanu op]eki nad ZBielząami bezdomnymi oru zpobiegmia
bezdomności zwieżąl na leEnie gniny Mielków na 20]2 rok',. oraz pkt .,l2 Podjęcie uchłaly
9 sprałie Śawli podatku leśńego.'j . ponisaz na konisjacb radni posunorvili puyjąć md slawkę
prredslawioną pŹez Plefesa cus' Nstępnie ptedsla*'ila pożądek ob6d po fmianach

1' Podjęcie uchMly w sprawie miany budźetu gminy m 2012 rok'
2' Podjęcie uchwa]y w spnwie aciąlnięcia k€d'{u'
3' Podjęcie uchła]y rv spBwie udzielenia lomocy ż&fowej Powiatowi wrocławskienu

poIegającej na $1konaniLl robót budow|mych na dlodre powiatosej pokgających
na budowie chodników wmiejscowości PiIaMgn' Mietkó*'

4. Podjęcic uchwaly w spĘwi€ uch*'alenia miejsco$€go planu zagospodaroNani!
przeslĘennego gminy Mietków obejmujące8o obsal w ob!ębach geodez)jnych
WaBzeńczyce i st!óża fwiązany f eksploalacjąz1óż kruszywa nalualneBo'

5' Podjęcie ucbłaly w splawie aiaiy miejscowego planu zagospodmwania pzestremego

6' PÓdjęcie uchwaly w sprawie uchwalenia regulminu udzielania ponocy naterialnej
o chadkleue socjalnyn dla ucniów zmiesfkalych n! terenie gminy Mietków,

7. Podjęci € uchwaly w sprawie podzialu cminy Mielków na ok!ęei uyborcfe, uslalenia icb
granic i nmerów o'az licżby radnych ł]rbieleych q kedyn okJęBu

8' Podjęcie uchwaly w spmwie obniżenia ceny skuPu ą1a do celóq podatku rolne8o
9' Podjęcie uchsalył sprawie okeślenia vsokościslałek poda&u od nicfuchÓńości'
l0, PÓdJęcie uchwal' w spBNie }olnieńw podatku od nieruchomości'
l l . Podjęcie Uchs'aly ł sprawie slawek podatku od śfudków tnnspońo$Fh'
12' In|omacja Wójta Gnnry o s1anie realizacji zadń oświalołrych ł cńinie a rck szkolny

farv2at2.
l]' Inlomacja wójta Gniny dotycfąc! analizy oświadczeń ńljąIko*rch f.20l1 !ok.
t4' lnfbmacja PŹełodniczącego Rady cmiDt dotycfąca malizy oświadczeń nająlko$lch

mdnych za20 l1  rck .
15 wnioski j inlelpelacj € iadnych'

v ^'iązku ze zdjęciem z pouądku obnd dqóch pulków H, Artymowicz poprcsila
o pŹegIosowanie poŹądku obrad,
G]osowa]o 12 ńdnych oddmo 12slosóy,,za..
PoŹądek obmd fośal pizyj ęty j ed nogłośnie

Uchwala w sprawie diany budatu gminy na 2012 rok.
Regina oz8a - skarbnik cminy $ aśniła na cżym polega miana budżetu po stronie
dochodów p.oponuje zwiększeńia rłdyT ze spEedaży s(hdnikó*' mjąlkos)ch o kwoĘ
15 17ó'00 z]', z odplatnego nabycia praw \laJrości o ks'otę 7l loo,oo zl', z orżynanych
spadkół apisów i dalorvia o kwolę 2 000'00 2l' oraz ztniejszenia . łplys]' 2 óżnych
dochodów o kqolę 35 500,00 fl'
Naloniól po slronio v}datków n'iększenia . żakup sanochodu do obslugi 9odociągów o
kwolę ]5 ]?6'00 z]', podatek vAT od spżedmych grunlów o kqolę lo ooo,oo z], zaiup
p|acu fabaw rv stńży o k$'olę ] 000,00 ',, projekl malej odnov! wsi Ujów o k*o1ę
4 600.00 zl' omz przniesienia zrczdziah6aoló drogi gmime na budowę chodnika
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pży drodze po$'iatowej w Pilawie ksota 23' 150'00 fl o@ z dfialu ?50 na kosay
sądo]ve ' k]vota 600,00 fł'
Następnic pŹcdsla$'iła projekl uchwaly ,

Glososało 12 radn]rch - oddmo 12głosów,,2,,
Z.ca P€ełodniczącego H.AńymołiczŚNiedzila'zeuchłaIafo$alapodjęlajedńoc|ośnie'

Uchwala w sllaivie zaciągńięcia kjedytu'
R' ozga skdbnik Gniny *rjaśniła, że jest 1o kedyt na finansovmie Planoyanego
dcficIu budzetu w kwocie l o00 000'00 zl.' klóry fosunie splacont v lalach 20l].2020'
Kredy len nie musi być na daną chwilę z.ciągnięty' ale..or*iera nan fuńkę..do dzialania
fuf edśdlila prcjckt uchwaly

cIosowalo 12 ńdnych oddano 128losów.,2,,
Z-ca PŻe{odniczącego - H' Ańynowicz slNiefdzila' że ucbwala fosla]a podjęta jednoglośnie

UcŃYal! rv spmrńe udzi.lcnia pomocy lu{zorej Powialowi $rrc]awskiemu po|egającej na
$'ykonaniu rcból budotł|mych na drcdze poRiatolvej polesających na budon'ie chodników s
niejscovości Pilawa gm' MieRó]v

R'ofga- skarbnik ominy \ł)'jaśnila, ie, uchMła musi być podjęla abyśny jnogli wykomć
budowę chodnika u'PiłaYie, ponieważlojest eiunl s(,alośwa Powialorvego we \łrcclał'iu'
wańośó lq pomocywynosi2]7 l50'00 Z1'

- Henryk K!Źmierczał - Edny - zap)'1al skąd la kNola
R' ozca - * aśnila' że jest lo w)'nik pŹetaĘU - kłlta ]ącu nic z nadzotń budo{|myn.
NNlępnie przedstawila projekt uchwaly.

cloŚowalo 12 radnych - oddlno 12 glosów',za',
z'ca Pżevodn icząc eco H. Altymowicf slwierdziI a, że uchwal a foskla podj ę la jednoe lośn ie '

Uchwala rv splorvie uchwaIenia ńiejscorvego plmu agospodflo*'ania pŹesIŹenneco gniny
'. Mietków obejmująccco obszr ]v obĘbach eeodezy]nych waweńĆzyce i slióża związany z
] eksploalac]ą złóż knsz)Va nalulalnego'

wójl wyjaśnil. że pola eksploataclne b'egną od kopalńj do d'ogi. Muszą mieć oI\'ańe
nowe po]vierzcbnie dlalego nusj być podję6 t! ucn\'ala'

Prcjckl uchwal' pżedslawi]a - H' Afimowicz z.ca PżerYodnicząceso RG infomując, że pld
nie nmua nstalcń studiM urvarunkoBali i kierunków zacospodaroNmia pĘesllzennego gniny
Mietków i byl omówiony m posicdzcniu końisji
clo so\łalo l 2 radnycb . oddmo ! 2 glosó\Y ''za''
z'c! Przewodnicza.cgo H ' Arlynowicz stv'ierdzi|a, żc uchs'ala zos|ah podjęb jedńoglośiie'

Uchwala w spmwic hiey miejsco}€go !|mu zcospodalowania vsi chwatóv
- wójl q'aśnil. że hima lajesl uchsalma na Miosek miesfkańca Dońanic - by mógl

Nybudowaó b dynki zwjązlne z prowadzonym gospodalslwen rolnym', PĘejąl on obiekly
po byĘn PGR' któe Śą pod konlrolą łonseflatoia zabyLtów

Prcjekt u.hwaly puedsl.wi]a - H' AĄmolicz z'c! PŹerłodnicfąceBo RG infomując, że plan
nie na'usa uśaleń studim uwafunkoNai i kielunnów zagosPodarowania przeslizeńnego gminy
Mie&ów i był omówiońy na posiedzeniu konisji
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GłoŚosa]o 12 ńdnych. oddmo 12g]osów'.4,,
z.caPŹewodńiczącego H ' Ań'ńoqi cż slwie rdzi 1a, żJ uchNa]a zo sala podj ęk j edno8]o śnie '

Uchwala w saawie uchwalenia Reculafoinu udżielmia pomocy maledalne.l o chaEkteŹe
socjalnyn dla ucaiórv zanieszkalych na lerenie gminy Mietków

P@jekt DchNal' pi7.edsuwila H' Anymowicz. z.ca PŹcsodniczalego Ro infomując' że
KierÓMik GoPs Małgofuta omŃ sfczególowo ońó$iła cał! regulmin na posicdzcDiu komisji
olosowalo 12iadnrcb. oddeo 12 glosó\','a,'
z.c. PŹe$odniczącego - H' Ańynowicz stwierdfi]aj że uclrwa]a zośa]a podjęta jednoglośnie.

Uchwala N spralvie podzialu gńiny Mietkówna okęgi$!borce' usta|enia ich gnnic i numerów
ore liczby ńdnych ĘbieBnych w każdyn okęgu

- Pro]ekt uchwaly pŹedsBwi]a H'Afiynowicz Z ca Pewodnicząceco Rc
closoł"lo 12 ńdnycb. oddano 12B]osów,'u,,
Z.cB Plzewodniczącego ' H' Ańynowicz sN'ierdzi]a, że ncnwa]a zostala pod.jęk jednoglośnie'

Uch!łała w spńBie obniżenia ceny skupu ż)'ra do celów podalku rolneso
- H' Ań}'morńcz z'ca PŹełodniczącego Ro pŹedsta\łila lofylywną opinię Dolnośląskiej

Ifby Rolnhzej we vrcclawiu n! lenat obDiżonej ceny żyh unllonej Puez .!dnych'
naslępnie pu edstlrvila prcjekt Dchqał'

GlogowałÓ 12Ednych' odtlano it 8]osów '.za,,, 1 Ełos ..wstŹynujący się..
z c! Pż.wodniczącego H' Ańymoyicz stwicrdzi]a' że uchwala zostala podjęta pŹy jcdn'n
glosie..wstzynującyn się..

Uchwab w spBwie okEślenia Ś6wek podatku od nieruchomości'
'- P@jekl uchłlly przedśawi]a - H' Ańynowicz - f'ca lrrzewodnicząceco Rc

' - KuiDież Polański - tadny . zg]osi], że na posied4.iu tońis.ji usklono v Punkcie 4
slawkę 4'6], a nie 4'45

- H Altyfoowicz poinfomolva]a' ze rrlroł2dz popm{kę
' Henryk Kaźmicrcak - ńdny . żapyal d|aczego slarvka podatku od budyn]ró]v zajętych na

dzialalność gospo ddcfą pom śa|a taka jał w ubiegl'm roku' skoro podnosi się stawkę od
butlynkóN mieszkalnych
wójt $ aśnil' że w dniu 22'10' 2012 r na posiedzeniu konisji puedyskuto]vlno to
stwicrdzając' że folle pżedsiębioBt}9 nie polvilny być dociążane

Glososdo 12 ndnych. oddano ] l c|osóq..za''' l glos,,qsl.z'fu ujący się.,
Z.ca Przełldniczącego H' A }hoNicz stwierdzi|a, że uclr$ala zosla]a podjęla pŹy ]ednym
glosie 'łslu ymując)m się,,

Uchwala N spńwie zNolnieti w podatku od nierucbÓnośĆi

Pojekt uchwaly pŹedsbłi]a H Ańynowicz Z.ca Pftwodniczącego Rc
o]osowało 12ńdnycb. oddmo 12 g]osów,.a,,
Z ca Pżewodnicfąceeo - H' Anyńowicz stwierdzila, ż uchwała bŚala podjęta j.dloełośnie,
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Uchwala lv sprawie sta!łek podafku od śrc dkó*' liań spo oł1clr
H' Ańynowićf z.ca PŹełldńiczącego Rc rł}'jaśnila' żc slaYki podatku od śfudkós'
lranspottowych fo śaly pŹed yskulollme na posiedre ni u komisj i i po smno\ i ono
pozostalńó je na pozionrie bieżącego roku.
NastęFnie pu e'lśawi|a prcjek uchvdly

Glosoqalo 12ladnych. oddano 12 glosów,.za''
z c! Pże$odniczącego I I' Anynoł'icz $łieldzi]a' że lEhv?ła zosla]a F odj ę la j cdnoelośni e '

In|omacja wójta o śmG Ealiza.jiadań ośviglo$Tch w roku 20l l/2o l2
wójl poin|omowal' że obie Panic Dyreklońi - szko}y Podsa}oŃj i cinrnazjum
pzedslawil' lakie jniomac]e na wŚpó|nym posiedzeniu komisji w dniu 22 p!Ździcrnika
2012 r ł |Ómie E€zenlacji konpulefuwej oEz, zc Pei DyEklÓr cimnazjun w dniL|
dzisiejszym dostarcfyla włsję rc^reroną s której są ujęle wyniki rv *}miarze Śmi..
wyjaśni]' że $aniny to obraznas4ch jednostek nalle imychFdnostek,
Naslępnie przedslawil \Yniki w lozbiciu na posfcfegó|ie przedmioty] j' Fohki nńki,
historia i wos śr.dni, nalemltyka - niżej średni. przyrcda - ikki' j. angielskj - niżej
średni' w szkole PodsEiowej mamy poziom L9.5 pkt ijesllo synik niski obejtuje on
obszal uniejęhÓści: czyteicj pisŃie ronnowmią kożyslanie 2 int.omcji i
ivykolzystysmie wiedzy $' prktyce' vykoŹysllunie wiedzy ]v pr&tyce jeŚ na
ńuJn'ższyn pÓziomie ' ] l % co daje ogólny wJrdik 48,75% czyli niski slwierdfi], zejesl
Io colnięcie do IokD popredniego' Nie odniósl się do $fnikół w gimnazjum ze $fględu
na lo, że mial kólki cfs ńa fapommie się' Naqiąfal do posiedzenia Rady Pedaeogicznej
*'sz]<ole Podstawowej' N klóEj ucz$hicz'li niekóŹr Bdni' Postmowiono na niej o
podjęciu pewnych dzialań w celu naplasienia Iej syluacji foslal opra.osey plaD
naprasf' vójl st$'iedził, re nic jesl to poziom fMoBalający, lle oczekujemx że w
kolejnych |alach nsląri sfost Ęników z lych cg2ańjnów Naromiasr łiększą radość
spnłiają osiągiĘch w sporcic w auIoprezenlacji dzieci i n'odziezy na ńżnego rodfajLl
$ystęlacIr l końluśach, Jesleśmy nalągńinąjesl leż mało Dcbiórv i poja]vicnic się w
rocfniku kilku osób, klóF nic porafią lub nie chcą się uczyć, povoduje że $}dki są
ściągaue v'dól Na akończenie wójt st$ierd2il, że oozekuje od dyrekblóN i n.ucz}'cie|i
podniesicnia llcb $'ników

. lI Ańyoorvicz- zwrócih się do Pói Dyrcklor Gimńazjuń aby v-a.]aśni]a jak ]łTslądają

- Na Io pytrie odposi €dfial Pan wójt na podsrawie malcrialó]v doŚ{cfol'ch przez Panią
Dyrektol oimazjun . skala ŚloińoNa sklada się od I do 9 przedzialów Ijj mjnDszi,
bldzo nhki, iiŚki, niżej śEdni' średni. $}ż.j średni. wysoki. bddzo trlsoli i najłyższ'v
NŃępnie pżedslawil stuiny w cimazjuD -j' polski J4'4J9,2%. niski' maremaiyka
]4'8.j9,6%. niski, pżcdmioLy pŹyrodnicze 4]'9r|5%'ńiski Jest lo rynik ł śaninie na
podstawie qników calej Pohki,
w uupelnieniu odpowiedfi wóju D}'Eklor oimnżjunr Ewa Rajcfako\ska. Jarosu
po '  | !mow.|a  ł  e ' l |o  ' | . 'Po l |on]oJd ' ' ko| )  *  |o/b: . iu  a .  J ' )  J  ib  i '  po| ' {  n|  ' i '
\ | Jd  a  :  woś sEo I  h  . .1  d|J l '  1  /1 ' l ed| '  n"  c la1 .a . .  o l z1  oar '  ze  n l l ' '  1 'mgElski niżej średni jest 1o $lższy niz niski' zenaczyła' ze hisloria rr]'padia .;

u . .Umoarc  z ro . r -L . / \  s -  \  re i .p i  u  pp)un.L
- EdMrd KaŚsan z.ca PęeBodnicząceco adal p}tanie. d|aczeco poziom naucfania s

oońt rd l  do .o\u  'b l . . |ego 'pdoI  L^ ie  ĘJ  | .goFŹyc f '  1J
F  R | .^Losda, . rc ' /  -  oooo* 'ed , |a ld '  ze  j  l /T  lo (L  n"J ( / Jc ie ]e  / "ńos ' ' '  Ęq
lze ! /omi  poboL/n)n  i  r  e  V jLo|wJ i  po|e .e  '  d ) | . |  d tqŃon ie ,ąd. |
*Jdfu  .  po|ecen id  nJ  f i .m 'e  i L  yÓmin  | ' ' ck  o ' / )  n)L ' l ) c ie iqpęĆa.|c/as/ .Y t9



puyco1oĘ\ać uczniów do egfaninów zaznaczyła' ć ceiowo *skuala }'ynik z hislorji
ponieważ pomino utrudnień i dezorganizacji pracy udolvodnila' ć noźn! z lyni dżiećmi
wypracoMć lepsze Ę'niki
E KaŚan zap'la|' czy ci naucfyciele zosalij.koś zdyscyplino$'ani

- E' RajĆakowsk&Jarosż odpo\YiedziaIa' Że rvyniki będąszczegó]owo onawiane na radzic
pedagogicznej i będzie opracoNany plar napla$T $'nikóq| rozpocznąsię pnce związane
zpodniesienicm qch łyików ńjńo że je$ to ciągle Dtudniane,

- Ndlępnie H. Ańymowicz poinfomowala' że te npońy będą unricszczone

lnfomacja wójta cńiny dot' oceny oświadczeń nająlkorłlch za rok 201]
vójt poinfornolval, że do u]oŹelia ośWiadczeń mająlkowlch fobowiązmyĆh jest ll
praco wni ków satr ożądo wych' Rszyslkie zo sta ly zlo Źo ne \' \ yz|raczon yn tem i nie.
slwierdzo.e zoslaly drcbne blędy' do iclr poprawienia będą lvzyNani pncoMicy. któŹy je

.-- Intbmacja PueNodnicfącceo Radycninydol ośviadczeń nająlkotv'Ćb radnych zJrok 20Il
lzel'odniczący Rady cńiny poin|onno{ul, że do zlożenia ośs'ildczeń zoboviązmych
b'vlo 14 radńych, z]oż'one zośa]y rv teminie' slwieldzono drobne blęd}, ale są popĘsiane
i w zadnyn łypadku nie astalo naruszone pralvo'

wnioski i inteĘehcje ńdnych
Kozystając f obecności mdnego pos'iatowego henelsza slomy r ni skicm*'a|i do niego

- Jan Bajsebsicz - radn' . fapylal kiedy będzie napnwiona balielka m noście m Źece
slregonce na dlodzc z MielkoNa do vawueńczyc. kIóE zoslala uszkodfona ]v sobotę
I|cncNz slońa Bdny Po$ialu wrocłasskicgo ' ni. jesl w Śaii. odpowiedzieó \' lej
chrvili kiedy to będzie zrobione
wójl odpowiedfia], że na @ie mstanie zabezpie.zona lŃmańj i posuIamy 5ię abyfosllla
naprawiona jał najsf ybcic.j
Ryszard Łącf . radny ' zsTócił się o inleNencję w spiawic otwfut)rch $ldzienek
kan.lizacyjnych .a dńdze powiatowej Nadmienil' żc bylo tojUż zclaszane kilkJ iey
Edłatd KaŚan ńdny' zglosil następujące problcny:
. dioca MaDió]v Prosfko$'ice od stony ż$ircrvni ze \zględu na kraki jesI tmdno
pu eFzdna dla łynijljących sĘ smochodó]v,
. załĘl ńa drodze lvlmiów. Maniów MaIyjest ń!'nieŹ fdośnięly kuakoni , cojest bardzo
niebezpieczne - byly $n już dw! $1padki.
. nostck ł $la]łzeńcz}Qch - dwa smochody się nie ńieszc74 na tym nroŚku.
' na drodze w Muiołic Ma]ynj między posesjani n 2 i .| lv cfsie deszczu powśaje duża
kaluŹai dom P Mokr2yckiej jest ochllpany przez pŹejezdż!.jącc sanochodt
.2 sludzicnli się obsurłają na drodze wManiowie Mal'm

- wójl odporviedział' zc nic pozosuje obojętuy nu le spE\l, zosta]y *xstosov'anc pisma w
sFaw'o zakĘacfeń' duew przy drodze tv wa\tzeńczycacb, Donfuicacb i inn'ch
ńiejscowośckch - jesl 1o vsfystko zBlaszane do ł'1cięcia i jŚt dekleacja $1cĘcia w
jesieni' wójt poprosił o pEcyzyjne wskafanie sludzieńek kana|izacyjnych

Mnoslalv starvski Dyrektoi Gńinnelo ośrodka Kultury v Mietkowie faPrcsil $szystkich
zebreychnauroczys l Óśc i fw iąanefeŃ ię lenn iepod leg|ośc i : .4 , l l ' 20 l2 . luń]e j rcn i sa



-6-

sto]owego w Milinie' ]l,L],20]2 r - msza ś{'ięla rv Maniowie łvielkiF, na której odbędfie
s]ę ogloszenie $}ników fuńieju i węcfenic mgród,9'll'20l2 r wiecżońiĆa s' GoK -na
któtj zobaczymy qstęp' dfieci i m]odzieży fe szkÓły Podstawo\'ej i oimnazjuń, Lis*a
Konicz)nn będfie poczęsfunek i wspólne śPiewmie ilp'
Jolanla Popielska . ladna ' zap)'la]a czy w Dommicach le d]vie dŃgi ap|Mowańe do
odnowieni! będą mbione
wójl odpowiedzial' ż€ na wiele drós zostal nawieziony tlucueń odzyskany z P(P. ale środki
v lym roku się skończyly' obiecal. że j€żeli nie uda się rcgo uobić w tyn mku 1o w
Frzyszlyn będzie Zobione w pie$szej kolcjności, zosta| jeszcfe chlvalów Pozyskany
żosul j.gc& tlucfeń i q pŹys'yfo roku aobiony foslanie plan wg kiórcgo będą
nalla\łime naslępne drogi'
Pzewodniczący Rady Gminy- zMócil się do Pani Dyrektol GimMjum z prośbą o
zaprosani€ KonGji oświat' naposiedznie Rady PedagogiczneJ'
Ewa RajcakowgkaJtrosz - Dyreklol Ginnujum .odpowcdziała' że aplosi Bdnych i
Paia wójla i pżedstałih jegcfe dalsfy ciąg odpowiedzi na P'tmie Pma Kasana,
stwiedzając, że trudno osiąanąć $Yniki rysokie czy śEdnie' kiedy szkola Podslawowa na
}rnik poniżej 50% rca|izacji podslavy progranowej i nadnienila. że badzo dużo
naucfycieli placuje cięż]ko na te ]łfniki'
Na akończenie Helena Ańymo$'icz pŹedsta$'ila naśępujące infomacje:
. Podziękowanie Diecozji Leenickiej a pŹyjęcic piclclzynów i za łfjątkową goścnność ,
kórcj doświadcz'Ii na niespoltkfuądoLąd skalę,
. pisoo Pani Uszuli caĘckiej nauczycielki sP q Mie*owie, któla zwaca się z prośbą o
nierozpovszechnianie i niepowi€lanie fahz}T}ch in|omacji dotyczących jej osoby
zawańych w piśnie Poi Janiny Kościelniak skielowanyn do (ualorim oświaty i do
viadofuości wójla i Przewodniczącego Rad''

w fwi+ku z ufcrelpanien lemltóa H' Ańymowicf Z.ca PŹesodniczącego zanknęla sesję
Rady ońiny slołami ,,Zanryka! sesję Rady Gniny Miclkó ''

Nagmnie SesjiRG s1anowi załącznik do lrotokołu - pĄ''ta cD'


